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PROTOKOLL 
 Styremøte tirsdag 10.10.2023 kl 17  

Hos ØHIL 
 

 
Sak nr. 
4.1  GODKJENNING INNKALLING 

Styremøte nr 4 - 23/24 
Vedtak: 
Styret godkjenner innkalling 
 

4.2  GODKJENNING AGENDA 
Saksliste til møte 10. oktober 2023 

 Vedtak: 
Styret godkjenner agenda 

 
4.3 PROTOKOLL 
 BIR 3 - 23/24 
 Et par kommentarer er lagt til. 
 Vedtak: 

Protokollen taes til etterretning  
 
4.4 UNGDOMSREPRESENTASJON 
  Drøfting av ulike tilnærminger til bedret ungdomsrepresentasjon i BIR.  
 Vedtak: 

Drøftingen taes til etterretning  
 
4.5 LOKALVALG 2023 
 Drøfting av om det er noe vi bør gjøre annerledes til neste valg.  
 Vedtak: 

Drøftingen taes til etterretning  
 
4.6  KOMMUNALT BUDSJETT   
 Bærum kommunes budsjettforslag for 2024 og for perioden 2024-2027. 

Viktigste punkter. Drøfting om hva BIR skal fokusere på.  
 Vedtak: 

Drøftingen taes til etterretning  
 
4.7  FORNEBU BRYGGE   
 Skal vi betrakte dette som et seilsportsenter eller et sjøsportsenter? Dette 

skal primært bli et seilsportsenter, men det er nå utvidet til å kunne favne 
andre sjøsporter. 

 Vedtak: 
Drøfting taes til etterretning  
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4.8 REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 
4.8.1    Høstseminaret – siste oppsummering   
4.8.2  BIR Budsjett 2024 - inkludere DLs lønnsregulering pr 2. halvår 
4.8.3  Oppstart prosess med administrasjonen om behov for og forslag til arealer og 

anlegg for idrett i det fremtidige Sandvika med betydelig befolkningsøkning 
4.8.4  Nadderud Stadion næringslokaler 
4.8.5  Reguleringssak Smiejordet. BIR følger opp prosessen og gir sine innspill, 

men tar ikke initiativet. 
4.8.6  Fordelingskriterier treningstid kommunale idrettshaller - 
4.8.7   Diverse Fornebu  
4.8.8  Status og prognose for økonomien etter tertial 2 – tilfredsstillende utvikling. 
 
 
Eventuelt   
Deltagelse på Bærum SVs BØP seminar søndag 15. oktober 
  
Lommedalen kjøre og rideklubb – ekstra støtte som behandles på neste styremøte. 
 
Etter møte med langrennsanleggene i slutten av september noterer vi oss at de ønsker  
seg en lignende prosess som den vi har hatt med alpinanleggene. 
 
 
Neste styremøte: 14. november hos Eiksmarka Tennisklubb 
Kvartalsmøte: 23. november i Kommunegården   
 
 
Kathrine Sole Semb 101023  
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BAKGRUNNSINFO  
 
UNGDOMSREPRESENTASJON 
Cecilie, Brit og Kathrine har hatt flere møter hvor vi har diskutert de ulike mulighetene og i 
siste møte hadde vi en samtale med Leder og medlem av ungdomsutvalget i Viken IK. 
Vi ønsker å bruke innspillene fra Høstseminaret før vi lander vårt endelige forslag til 
ungdomsrepresentasjon. Gruppen presenterer dette i neste styremøte. 
 
LOKALVALG 2023 
Oppsummering av BIR’s innspill og prosesser før valget.  
Følgende ble gjennomført: 

• Utsendelse til idrettslagene med anbefaling av kandidater                                      
med «hjerte» for idretten 28.august 

• Valgdebatt 31. august 

• Artikkel i Budstikka 5. september 

 
 Vi tar med oss erfaringene videre og vil tilstrebe følgende ved neste valg; 

• en forside i Budstikka  

• ved paneldebatt må vi tilby streaming 

• fokusere på idrettspolitikk 

• skape engasjement 
 

 
KOMMUNALT BUDSJETT   
Bærum kommunes budsjettforslag for 2024 og for perioden 2024-2027 ble offentliggjort 
27. september. Her kan du lese om de store linjene: 
https://www.baerum.kommune.no/aktuelt/kommunedirektorens-forslag-til--budsjett-og-
okonomiplan-2024-2027/  
 
 

https://www.baerum.kommune.no/aktuelt/kommunedirektorens-forslag-til--budsjett-og-okonomiplan-2024-2027/
https://www.baerum.kommune.no/aktuelt/kommunedirektorens-forslag-til--budsjett-og-okonomiplan-2024-2027/


4 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi har sendt over innspill til budsjett til det «gamle» MIK og skal be om å få presentere 
innspillet for det nye MIK(FRIK) når det er på plass. Vi har fått kunnskap om 
indeksreguleringen av tilskuddene ligger på ca 3,8% 
 
NADDERUD STADION NÆRINGSLOKALER 
Etter møter med prosjektleder fra BK og konsulent for entreprenør Backe ser vi at det er 
mulig å få plassert inn Ippon, Bekkestua fekting og Friskis&Svettis. Men det er en del 
ubesvarte spørsmål: 

• Kommunal leiegaranti? 

• Spillemidler? 

• Program-midler fra departement? 

• Et mål om like-behandling av idrettslagene? 

• Potten for leietilskudd økes drastisk? 

• Egenandel fra klubbene – inntil 3 mill 

Klubbene trenger ca 2400 m2 som vil komme til å koste ca kr 8 mill eks mva, 
felleskostnader mm. Stabæk IF vil motta støtte på husleie og vi må tilstrebe 
likebehandling. 
 
FORDELINGSKRITERIER TRENINGSTID 
MIK har bedt om en ny vurdering av nåværende kriterier basert på innmeldt behov fra  
andre aktører enn idretten på banen(korps med behov for å marsjere innendørs). 
 
Følgende aspekter bør vurderes ved revidering av kriterier: 

• Gjelder kun barn over 10 år + 

• Kun idrett 

• Timer etter kl 21 kan fristilles og tildeles frivilligheten i Bærum 

• Kontroll med at timene blir brukt; bruke tilsynsvakter 

• No show avgift 

• Klimaklok kommune 
 
Idretten bør være med i denne vurderingen og det blir avholdt et møte 19. oktober, men 
det er BIR som skal ha det siste ordet. 
 
DIVERSE FORNEBU 
SSK og 11’er bane med undervarme på Storøya – sonderer terrenget for realiseringen 
med bistand fra sponsorer. Hovedstyret i klubben har satt krav om delvis ekstern 
finansiering til fotballstyret.   
Turngruppene og halltid i turnhall på Oksenøya – mye utstyr som må flyttes på og ønsker 
en løsning hvor en av tre haller «fredes» til turn. På ønskelisten står timer hver dag, 
fordeling delt på 3 haller og ikke 2-1. 
Tilstrebe at Oksenøya 7`er blir lagt inn i Idrett og bads fordelingskabal. 


